



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: UNITED FINANCIAL INVESTMENTS Date: 20-04-2022 12:22:46 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتحدة للاستثمارات المالية التاريخ: 2022-04-20 12:22:46 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of UNITED FINANCIAL INVESTMENTS cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 10:30 on 28-04-2022 at Microsoft Zoom to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة المتحدة للاستثمارات المالية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 2022-04-28 الساعة 10:30 في وسيلة الاتصال المرئي والالكتروني وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)</p>	<p>تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في دعوة للاجتماع)</p>
<p>1- Increasing the authorized capital of the company and the current subscriber to become (10,000,000) ten million shares / JD instead of (8,000,000) eight million shares / JD and with an increase of (2,000,000) two million shares / JD and the value of one Jordanian Dinar per share, through private subscription to non-shareholders And allocating the entire amount of the increase in the company's capital, amounting to (2,000,000) dinars/share, to the Investment Bank Public Shareholding Company Limited. Amending the company's articles of incorporation and articles of association in line with the increase in the company's capital.</p>	<p>1- زيادة رأسمال الشركة المصرح به والمكتتب الحالي ليصبح (10,000,000) عشرة ملايين سهم /دينار بدلا من (8,000,000) ثمانية ملايين سهم /دينار وبزيادة مقدارها (2,000,000) اثنين مليون سهم /دينار وبقيمة دينار أردني واحد للسهم وذلك عن طريق اكتتاب خاص لغير المساهمين، وتخصيص كامل مبلغ الزيادة في رأسمال الشركة والبالغ (2,000,000) دينار/سهم للسادة شركة البنك الاستثماري المساهمة العامة المحدودة. وتعديل عقد التأسيس والنظام الأساسي للشركة بما يتوافق وزيادة رأسمال الشركة.</p>
<p>Merging of the Company or its incorporation</p>	<p>دمج الشركة او اندماجها</p>
<p>1- Stopping the merger procedures and rescinding the company's merger in accordance with the company's extraordinary general assembly decision on May 31, 2020, which includes the approval of merging the company with the Specialized Administrative Company for Investment and Financial Consultations, a private limited liability company, and the Arab Financial Investments Company LLC. Rescinding all the decisions of</p>	<p>1- وقف إجراءات الدمج والعدول عن دمج الشركة وفقا لقرار الهيئة العامة غير العادية للشركة بتاريخ 2020/5/31 والمتضمن الموافقة على دمج الشركة مع الشركة الادارية المتخصصة للاستثمار والاستشارات المالية المساهمة الخاصة المحدودة والشركة العربية للاستثمارات المالية ذ.م.م. والعدول عن كافة قرارات الهيئة العامة غير العادية للشركة وفقا</p>



<p>the extraordinary general assembly of the company according to its meetings on: 31/5/2020, including the decision approving the merger of the company.</p>	<p>لاجتماعاتها بتاريخ: 2020/5/31 بما فيها القرار بالموافقة على دمج الشركة.</p>
<p>Complete acquisition of another company</p>	<p>تملك شركة أخرى كلياً</p>
<p>2- Approval of the purchase of all the shares that make up the capital of the Al Mawared Financial Brokerage Company LLC and registered with the Companies Controller General under the number (11628) and authorizing the Board of Directors to determine the purchase price for the shares in the company. 3- Approval of the ownership of the Arab Company for Financial Investments LLC, which is registered with the Companies Controller General under the number (53210) in accordance with the provisions of Article (222/b) of the effective Companies Law, and approval of the ownership of the partners' shares in it for a cash consideration of (1,750) dinars One seven hundred and fifty fils per share. 4- Delegating the Board of Directors with all the necessary powers to implement the content of the decisions in accordance with this meeting, so that the Board can take all necessary measures without exception.</p>	<p>1- الموافقة على شراء كامل الحصة المكونة لرأس مال شركة الموارد للوساطة المالية ذ.م.م والمسجلة لدى مراقب عام الشركات تحت الرقم تحت الرقم (11628) وتفويض مجلس الإدارة بتحديد ثمن الشراء للحصص في الشركة.</p> <p>2- الموافقة على تملك الشركة العربية للاستثمارات المالية ذ.م.م والمسجلة لدى مراقب عام الشركات تحت الرقم (53210) وفقاً لأحكام المادة (222/ب) من قانون الشركات النافذ، والموافقة على تملك حصص الشركاء فيها وبمقابل نقدي مقداره (1,750) دينار واحد وسبعمائة وخمسون فلساً للحصة الواحدة.</p> <p>3- تفويض مجلس الإدارة بكافة الصلاحيات اللازمة لتنفيذ مضمون القرارات وفقاً لهذا الاجتماع وبحيث يكون للمجلس اتخاذ كافة الإجراءات اللازمة دون استثناء.</p>
<p>Increasing the authorized capital of the Company</p>	<p>زيادة رأس مال الشركة المصرح به</p>
<p>1- Increasing the authorized capital of the company and the current subscriber to become (10,000,000) ten million shares / JD instead of (8,000,000) eight million shares / JD and with an increase of (2,000,000) two million shares / JD and the value of one Jordanian Dinar per share, through private subscription to non-shareholders And allocating the entire amount of the increase in the company's capital, amounting to (2,000,000) dinars/share, to the Investment Bank Public Shareholding Company Limited. Amending the company's articles of incorporation and articles of association in line with the increase in the company's capital. 2- Delegating the Board of Directors with all the necessary powers to implement the content of the decision in accordance with this meeting, so that the Board can take all necessary measures without exception.</p>	<p>1- زيادة رأس مال الشركة المصرح به والمكتتب الحالي ليصبح (10,000,000) عشرة ملايين سهم /دينار بدلاً من (8,000,000) ثمانية ملايين سهم /دينار وزيادتها مقدارها (2,000,000) اثنين مليون سهم /دينار وبقيمة دينار أردني واحد للسهم وذلك عن طريق اكتتاب خاص لغير المساهمين، وتخصيص كامل مبلغ الزيادة في رأس مال الشركة والبالغ (2,000,000) دينار/سهم للسادة شركة البنك الاستثماري المساهمة العامة المحدودة. وتعديل عقد التأسيس والنظام الأساسي للشركة بما يتوافق وزيادة رأس مال الشركة.</p> <p>2- تفويض مجلس الإدارة بكافة الصلاحيات اللازمة لتنفيذ مضمون القرار وفقاً لهذا الاجتماع وبحيث يكون للمجلس اتخاذ كافة الإجراءات اللازمة دون استثناء.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: رانيا حجازي</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: رانيا حجازي</p>